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  Protokoll:  6 / 2024 

  Datum:   2024-12-02 

                 Plats:   Digitalt via Zoom 

 

 

 

Närvarande: Carina Nilsson (CN)                   Anm frånvaro: Magnus Backstig (MB)             

 Susanne Lindberg (SL)              

 Annika Schröder (AS)                

Marianne Lindblom (ML)      

 Annelie Isaksson (AI) 

 Susanne Vähäniitty (SV) 

 Helén Nilsson (HN) 

Karin Sjölund Östholm (KSÖ) 

Carita Marmstig (CM) 

Lena Ahlqvist (LA) fr § 79 

          

§ 73  Mötets öppnande 

  Ordförande Carina Nilsson hälsade alla välkomna och förklarade mötet öppnat 19.35 

 

§ 74  Val av protokollförare 

  Till protokollförare valdes AS 

 

§ 75  Godkännande av dagordning 

  Den föreslagna dagordningen godkändes 

 

§ 76  Val av person som jämte ordföranden skall justera dagens protokoll 

  Till att justera dagens protokoll valdes Annelie Isaksson 

 

§ 77  AU-beslut 

AU-beslut har skickats till SKK gällande dispensansökan för inmönstring av 

Kavkazkaja Ovcharka. 

SMHK beslutade enligt mail att: 

” Vi vill att om inmönstring ska ske så bör det göras på en av specialklubbens 

utställningar (SMHK) och i samråd med både rasklubb och specialklubb och 

bedömningen ska ske med mentaliteten i åtanke.” 

 

§ 78  Föregående protokoll 

Föregående protokoll 6/2024 gicks igenom och lades till handlingarna. 

 

§ 79  Styrelsen 

- Postlista 

   Gällande dispensansökan för Pyreneisk Mastiff med ED grad 3 beslutade  

   styrelsen att tillstyrka skrivelsen till SKK. 

   Carina Nilsson, Susanne Lindberg samt Marianne Lindblom deltog ej i beslutet. 
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- Ekonomi 

      Ekonomin är i dagsläget god. Utställningen från Gränna är klar och nästan  

    samtliga rasklubbar har betalt in till SMHK. 

 - Reduca 

     Alla som inte har varit inne och registrerat sig i Reduca måste göra det annars    

   kommer man inte åt dokumenten som ligger där. 

   Reduca skickar avtal till CN och SV. 

   Reduca erbjuder utbildning till styrelsen. 

- Organisationsmöte 15-16 mars 

    AI & KSÖ ska deltaga, beslutades på förra styrelsemötet CN anmäler. 

- Hur fungerar SHMK idag, framtid, hur vill vi jobba? 

     Samtliga i styrelsen måste fundera på detta.  

   Kommer att bli en stående punkt på våra styrelsemöten en tid.  

- Föreläsningar 

   Föreläsningen med AI har till dagens datum ca 10 deltagare.  

   Vi förlänger anmälan fram till 2024-12-08 12.00. Alla delar på sociala medier. 

 

§ 80  Rasklubbar 

  Maremma, SOK, Estrela, Broholmer inte något att rapportera. 

KGBV – Föreningskommittén har skickat en begäran om att få ut klubbens 

årsmötesprotokoll.  

PM – undrade om sitt reviderade RAS. CM svarar tillbaka till klubben att det jobbas 

med det.  

PYS – RAS inskickat till SKK men ingen återkoppling. ML tar kontakt med SKK.  

Kuvasz – har haft en inofficiell utställning i Moheda, drygt 200 hundar anmälda. 

Mastiff – protokoll är inskickade men ej signerade, de vill gärna ha en 

genomgång/utbildning i e-sign. Årsmöte blir 2025-03-02. 

SDAK -  

SCBK – informativa och bra delningar gällande deras rasstandard på sociala medier.  

SDBK – CN närvarade på deras styrelsemöte förra veckan.  

 

  Rasklubbarna frågar efter återkoppling gällande mötena mellan SMHK och 

rasklubbarna. SV och CN sammanställer och återkopplar. 

 

  Vi som kontaktpersoner till rasklubb behöver bli bättre i kommunikationen, men 

viktigt att det är kommunikation åt båda hållen. 

 

  De nya typstadgarna kommer under december.  

Dessa måste tas upp på rasklubbarnas årsmöten! 

 

§ 81  Kommittéer /arbetsgrupper 

- Avel  

  Arbetar med RAS. Alla RAS som har inkommit till avelskommittén är granskade 

  och vidarebefordrade till SKK. 

- Utställning 

   2024 

  Moheda – anmälningar kommer fortfarande in – totalt dags datum 44 st på  

 den officiella. 

  Nästan samtliga i styrelsen kommer till Moheda.  

  Glöm ej att ta med lotterivinster! SL kollar upp fodersponsring. 

2025 – KSÖ inväntar svar från domare till utställningarna.  

2026 – inget nytt  

 

 A
I, 

AE
S,

 C
N

 —
 P

ow
er

ed
 b

y 
Te

llu
sT

al
k





Sida 3 av 3 

 

 

- Sociala medier 

    Inget nytt att meddela. 

 

 

§ 82  2024 jubileums år 

Inga nya idéer har dykt upp  

 

§ 83  Fullmäktige 2025 

Offerten från Vätterleden gällande Fullmäktige har antagits av CN. 

Glöm ej att påminna rasklubbarna om Fullmäktige.  

                  Till ordförande mötet bjuds ordförande samt vice ordförande in. 

 

§ 84  Övriga beslut 

- Inga övriga beslut 

     

§ 85  Övrigt 

AI var med på seminariet (digitalt) från Norge.  

Föreläsning handlade om hund och rovdjur. 

Intressant föreläsning 
  

§ 86  Nästa möte  

  Blir måndag 2025-01-15 18.30.  

 

§ 87  Mötets avslutande 

  Ordförande Carina Nilsson tackade för visat intresse och mötet avslutades 21.10 

 

 

 

 

 

/ Annika Schröder /       / Carina Nilsson /           

Protokollförare            Mötesordförande            

 

 

 

 

 

/ Annelie Isaksson  /  

    Justerare   
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  Protokoll:  6 / 2024 


  Datum:   2024-12-02 


                 Plats:   Digitalt via Zoom 


 


 


 


Närvarande: Carina Nilsson (CN)                   Anm frånvaro: Magnus Backstig (MB)             


 Susanne Lindberg (SL)              


 Annika Schröder (AS)                


Marianne Lindblom (ML)      


 Annelie Isaksson (AI) 


 Susanne Vähäniitty (SV) 


 Helén Nilsson (HN) 


Karin Sjölund Östholm (KSÖ) 


Carita Marmstig (CM) 


Lena Ahlqvist (LA) fr § 79 


          


§ 73  Mötets öppnande 


  Ordförande Carina Nilsson hälsade alla välkomna och förklarade mötet öppnat 19.35 


 


§ 74  Val av protokollförare 


  Till protokollförare valdes AS 


 


§ 75  Godkännande av dagordning 


  Den föreslagna dagordningen godkändes 


 


§ 76  Val av person som jämte ordföranden skall justera dagens protokoll 


  Till att justera dagens protokoll valdes Annelie Isaksson 


 


§ 77  AU-beslut 


AU-beslut har skickats till SKK gällande dispensansökan för inmönstring av 


Kavkazkaja Ovcharka. 


SMHK beslutade enligt mail att: 


” Vi vill att om inmönstring ska ske så bör det göras på en av specialklubbens 


utställningar (SMHK) och i samråd med både rasklubb och specialklubb och 


bedömningen ska ske med mentaliteten i åtanke.” 


 


§ 78  Föregående protokoll 


Föregående protokoll 6/2024 gicks igenom och lades till handlingarna. 


 


§ 79  Styrelsen 


- Postlista 


   Gällande dispensansökan för Pyreneisk Mastiff med ED grad 3 beslutade  


   styrelsen att tillstyrka skrivelsen till SKK. 


   Carina Nilsson, Susanne Lindberg samt Marianne Lindblom deltog ej i beslutet. 
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- Ekonomi 


      Ekonomin är i dagsläget god. Utställningen från Gränna är klar och nästan  


    samtliga rasklubbar har betalt in till SMHK. 


 - Reduca 


     Alla som inte har varit inne och registrerat sig i Reduca måste göra det annars    


   kommer man inte åt dokumenten som ligger där. 


   Reduca skickar avtal till CN och SV. 


   Reduca erbjuder utbildning till styrelsen. 


- Organisationsmöte 15-16 mars 


    AI & KSÖ ska deltaga, beslutades på förra styrelsemötet CN anmäler. 


- Hur fungerar SHMK idag, framtid, hur vill vi jobba? 


     Samtliga i styrelsen måste fundera på detta.  


   Kommer att bli en stående punkt på våra styrelsemöten en tid.  


- Föreläsningar 


   Föreläsningen med AI har till dagens datum ca 10 deltagare.  


   Vi förlänger anmälan fram till 2024-12-08 12.00. Alla delar på sociala medier. 


 


§ 80  Rasklubbar 


  Maremma, SOK, Estrela, Broholmer inte något att rapportera. 


KGBV – Föreningskommittén har skickat en begäran om att få ut klubbens 


årsmötesprotokoll.  


PM – undrade om sitt reviderade RAS. CM svarar tillbaka till klubben att det jobbas 


med det.  


PYS – RAS inskickat till SKK men ingen återkoppling. ML tar kontakt med SKK.  


Kuvasz – har haft en inofficiell utställning i Moheda, drygt 200 hundar anmälda. 


Mastiff – protokoll är inskickade men ej signerade, de vill gärna ha en 


genomgång/utbildning i e-sign. Årsmöte blir 2025-03-02. 


SDAK -  


SCBK – informativa och bra delningar gällande deras rasstandard på sociala medier.  


SDBK – CN närvarade på deras styrelsemöte förra veckan.  


 


  Rasklubbarna frågar efter återkoppling gällande mötena mellan SMHK och 


rasklubbarna. SV och CN sammanställer och återkopplar. 


 


  Vi som kontaktpersoner till rasklubb behöver bli bättre i kommunikationen, men 


viktigt att det är kommunikation åt båda hållen. 


 


  De nya typstadgarna kommer under december.  


Dessa måste tas upp på rasklubbarnas årsmöten! 


 


§ 81  Kommittéer /arbetsgrupper 


- Avel  


  Arbetar med RAS. Alla RAS som har inkommit till avelskommittén är granskade 


  och vidarebefordrade till SKK. 


- Utställning 


   2024 


  Moheda – anmälningar kommer fortfarande in – totalt dags datum 44 st på  


 den officiella. 


  Nästan samtliga i styrelsen kommer till Moheda.  


  Glöm ej att ta med lotterivinster! SL kollar upp fodersponsring. 


2025 – KSÖ inväntar svar från domare till utställningarna.  


2026 – inget nytt  
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- Sociala medier 


    Inget nytt att meddela. 


 


 


§ 82  2024 jubileums år 


Inga nya idéer har dykt upp  


 


§ 83  Fullmäktige 2025 


Offerten från Vätterleden gällande Fullmäktige har antagits av CN. 


Glöm ej att påminna rasklubbarna om Fullmäktige.  


                  Till ordförande mötet bjuds ordförande samt vice ordförande in. 


 


§ 84  Övriga beslut 


- Inga övriga beslut 


     


§ 85  Övrigt 


AI var med på seminariet (digitalt) från Norge.  


Föreläsning handlade om hund och rovdjur. 


Intressant föreläsning 
  


§ 86  Nästa möte  


  Blir måndag 2025-01-15 18.30.  


 


§ 87  Mötets avslutande 


  Ordförande Carina Nilsson tackade för visat intresse och mötet avslutades 21.10 


 


 


 


 


 


/ Annika Schröder /       / Carina Nilsson /           


Protokollförare            Mötesordförande            


 


 


 


 


 


/ Annelie Isaksson  /  


    Justerare   






[
  {
    "personal_id": "b47c9b41a97dce37cd3a8f9756a7a450a9deba2a058abfd05d0145e14229c150",
    "full_name": "CARINA NILSSON",
    "signature_data": {
      "sign_ip": "151.177.20.239",
      "orderRef": "01939b44-bd19-79ed-96d7-cd0b880bc3d0",
      "status": "complete"
    },
    "signed_files": [
      {
        "sha256": "2307cc3986b29359cfe3007cecef1ed32417c2a4cc5ca3a5fe8a04db9f301f69",
        "content_type": "application\/pdf",
        "size": 157254
      }
    ],
    "sign_time": "2024-12-06T09:20:02.223Z",
    "sign_text": "I hereby sign and accept the contents in the PDF file (1) and all agreements therein:\n\nFile (1)\nName: Protokoll 6 -2024.pdf\nSize: 157254 byte\nHash value SHA256: 2307cc3986b29359cfe3007cecef1ed32417c2a4cc5ca3a5fe8a04db9f301f69",
    "id_service": "bankid_v6-mask_id"
  },
  {
    "personal_id": "1b82db67542f0f7165e0425e1c855c03f5e7016e569924381b457ad37f448e71",
    "full_name": "ANNIKA ELISABETH SCHRÖDER",
    "signature_data": {
      "sign_ip": "194.68.63.93",
      "orderRef": "01939b68-d090-70b4-9314-a1e477fa141a",
      "status": "complete"
    },
    "signed_files": [
      {
        "sha256": "2307cc3986b29359cfe3007cecef1ed32417c2a4cc5ca3a5fe8a04db9f301f69",
        "content_type": "application\/pdf",
        "size": 157254
      }
    ],
    "sign_time": "2024-12-06T09:59:38.078Z",
    "sign_text": "Jag har läst och förstår innehållet i PDF-filen (1) och samtycker och godkänner allt som avtalas däri, som om jag skrivit under en fysisk utskrift av PDF-filen (1):\n\n(1) Avser PDF-fil enligt följande\nNamn: Protokoll 6 -2024.pdf\nStorlek: 157254 byte\nHashvärde SHA256: 2307cc3986b29359cfe3007cecef1ed32417c2a4cc5ca3a5fe8a04db9f301f69",
    "id_service": "bankid_v6-mask_id"
  },
  {
    "personal_id": "d7276451aa9a1fc654969f00bb4a9a94180d8091b6049e4c070fff744bfa5c63",
    "full_name": "ANNELIE ISAKSSON",
    "signature_data": {
      "sign_ip": "194.103.112.13",
      "orderRef": "01939b94-c94a-711b-8bd2-e242d373ede6",
      "status": "complete"
    },
    "signed_files": [
      {
        "sha256": "2307cc3986b29359cfe3007cecef1ed32417c2a4cc5ca3a5fe8a04db9f301f69",
        "content_type": "application\/pdf",
        "size": 157254
      }
    ],
    "sign_time": "2024-12-06T10:47:28.382Z",
    "sign_text": "Jag har läst och förstår innehållet i PDF-filen (1) och samtycker och godkänner allt som avtalas däri, som om jag skrivit under en fysisk utskrift av PDF-filen (1):\n\n(1) Avser PDF-fil enligt följande\nNamn: Protokoll 6 -2024.pdf\nStorlek: 157254 byte\nHashvärde SHA256: 2307cc3986b29359cfe3007cecef1ed32417c2a4cc5ca3a5fe8a04db9f301f69",
    "id_service": "bankid_v6-mask_id"
  }
]

		2024-12-06T15:49:49+0000


	



